
 

 

Indkaldelse til og dagsorden for skolebestyrelsesmøde 

 onsdag den 27.4 2022 

Mødet slutter klokken 19.00, da der er møde vedr. valg til 

skolebestyrelsen 
 

Mødedato: onsdag den 27.4 2022 

Mødetid: 17.00 – 19.00 

Mødested: personalerummet 

Afbud fra: Ingrid, Kjerstin, Peter 

Uden afbud: 

Referent: Tina 

 

Dagsordenspunkt Indhold / referat b O D Besl 

1. 

Godkendelse af 

dagsorden/ 

5 min 

Godkendt x   x 

2. 

Mødets sang 

5 min 

Lille Idas sommersang 

 

x    

3. 

Elevråd 

Hvordan går det med 

processen 

omhandlende værdier? 

10 min  

 

Elevrådet er blevet delt op i forskellige grupper, hvor de 

arbejder med de forskellige temaer, og der er allerede blevet 

givet en samlet tilbagemelding på en morgensamling, hvor de 

introducerede de forskellige temaer, som elevrådet ville 

arbejde videre med til stor begejstring fra eleverne i salen. 

 

 
x x 

 

4. 

Drøftelse af 

vikardækningen/ 

KH  

15 min 

Evt. udarbejdelse af principper 

Fleksibel planlægning – hvad der tænkes der? 

 

- Formålet med punktet er en afdækning af udfordringen, når 

der er vikar. Personalet vil arbejde med det på pædagogisk 

weekend. 

- Der skal laves nogle principper for vikardækningen.  

- Kompetencedækningen er faldet på ØF = antallet af timer 

med udannet personale. Det er en landsdækkende udfordring 

med rekruttering af personale.  

- Ved kendt fravær er lærerne forpligtede til, at der lægges en 

vikarnote ind, hvor vikaren skal løse den opgave læreren 

 x x x 



 

 

allerede har planlagt. Vi har gennemgående vikarer ansat. 

Når skolen ansætter vikarer, kigges der på vikarernes 

uddannelse.  

- Selvom vikarerne er klædt godt på, så gør det en forskel for 

børnene, når der er vikar. Kan skemaerne laves mere 

fleksible for at nedbringe vikardækningen? 

- Kan man gøre noget i forhold til det planlagte fravær? 

- Kan man have gavn af at fastansætte vikarer fx udannede 

lærere. 

- Der mangler måske lidt respekt for vikarerne? Kunne man 

arbejde med det? 

- Vi har en fantastisk skole - relationerne er grundlæggende - 

når det handler om vikarer, er det svært, når relationen ikke 

er der. Derfor er det ikke nok med en plan for timen.  

- Grundet Covid har de sidste par skoleår været særligt 

udfordrende. 

- Kunne man sende billeder ud af de faste vikarer til 

forældrene, så forældrene kan få sat ansigt på? 

- Det er nødvendigt at forældre også bakker op om, at 

eleverne også skal respektere det materiale vikarerne 

kommer med. 

- Måske skal vi gå på to ben. Hvad gør vi nu som forældre, , 

personale og ledelse, når der er vikar, og det andet ben som 

går på at få nedbragt vikarforbruget. Hvilke data har vi brug 

for at komme videre. 

- Vi skal drøfte det yderligere. Vi skal have et oplyst 

grundlag at arbejde videre med. Derfor kan vi tage det op til 

oktober, hvor vi har den første data. Efterfølgende kigger vi 

på det kvartalsvist. Det er dyrt at fastansætte læreruddannede 

vikarer.  

 

 

5. 

Orientering om budget, 

godkendelse af regn-

skab og  prognose 1/ 

HHB 

10 min 

 

 

Regnskabet fremlægges. Vi har et overskud på 2.4 mil. 

Vi bruger, det vi får. Vi har sparret en del på drift. Bla. nogle 

renoveringer, der endnu ikke er gennemført, men som er 

planlagt. 

Der er et lille underskud i KKFOen. Det skyldes bla. noget 

sygefravær mm.  

Vi er i gang med at ansætte nogle medarbejdere.  

 

x x x x 

Spisning  

20 min 

Vi sørger for sandwich     



 

 

6.  

Genbesøg princip for 

skole/hjem samarbejde 

og kommunikation. 

Tilbagemelding fra 

arbejdsgruppen 

(Kirsten, Helle, Anne 

Marie og Louise) 

10 min 

 

 
 
 

x x x x 

7. 

Genbesøg princip for 

kommunikation 

Evt. nedsættelse af 

arbejdsgruppe! 

/KH 

Forslag om at principper for kommunikation lægges sammen med 
princip for skole/hjemsamarbejde 
-Princip for kommunikation er for overordnet. Måske skulle ordet 
kommunikation slettes.  Så det kun hedder Principper for 
skole/hjemsamarbejdet. 
- Det er meget tydeligt og klart formuleret. Men meget bygget op 
omkring Aula.  Fx principper for brug af Aula. Kan der bygges bro 
mellem formål og Aula. Så vejledningen til den skriftlige 
kommunikation står nederst. 
Det er vigtigt, at de bliver delt ud. 
Principperne sendes ud til kontaktforældene forud for 
forældremødet og bedes gennemgå det på det første 
forældremøde. 
Det skal også slåes op på opslagstavlen på Aula forud. 
 
 
 

    

8.  

Tilbagemelding fra 

kontaktforældremødet. 

Er der temaer 

bestyrelsen skal have 

fokus på? 

Katrine 

15 min 

 

Der var et meget lille opbud på mødet. 

Der kom kun 8 ud af 62 forældre. 

Der var måske for langt et program (3 timer). Der skal gøres 

noget for, at der kommer flere. Der var en kommentar om, at 

det lå for tæt på påskeferien. Møderne skal med i årshjulet 

med temaer, så forældrene der melder sig ved, hvad det 

indeholder. 

Møderne skal holdes inden de kommende forældremøder.  

Måske skulle SB deltage på nogle forældremøder og opfordre 

forældrene til at deltage. 

En måde at tiltrække forældre kan være ved at der i 

programmet er nogle elever, der præsenterer noget. 

Fast punkt på alle forældremøder, at der skal være en 

tilbagemelding fra kontaktforældrene. 

Vi skal som skole sørge for at datoerne ligger i Aula 

 x x  



 

 

kalender. Kontaktforældrene skal inviteres med tilmelding 

gennem kalenderen. 

Traditionskalenderen skal ligge så den kan ses. 

 

Næste møde d.8.6. 

9. 

Børnesundhedsunder-

søgelsen. Er der temaer 

i undersøgelsen som 

bestyrelsen ønsker at 

have fokus på? 

Evt. nedsættelse af 

arbejdsgruppe 

/KH 

10 min 

Punktet skubbes til næste møde. 

Forslag til punkter vi kan/skal have en opmærksomhed i 

forhold til: 

1.13 Er der en voksen i skolen du kan tale med, hvis du er 

ked af det 

1.14 har du nogen voksne at tale med, hvis noget går dig på 

eller gør dig ked af det?  

1.16 Forskelsbehandling 

2.1 synes du, at du har for meget at se til? 

6.6 alkohol 

x x x  

10.  

Drøftelse af og 

beslutning om 

forskudte mødetider i 

kommende skoleår/AF 

15 min 

 

Forslag om forskudte mødetider - men svømmetiderne har 

spændt ben for det, og det har også store konsekvenser for 

fagfordelingen.  

Derfor er vi nu tilbage til at holde forskudte spisefrikvarterer, 

som vi gør lige nu. Men det ændrer ikke på 10´pausen. 

Tilbagemeldingerne er at det lige nu fungerer rigtig godt. 

Der er glæde blandt de ældre elever over, at der er kommet 

udgangstilladelse til 8.klasse. Men der ønskes også, at de kan 

være indenfor. 

Det fungerer også bedre for pædagogerne, når de er i gården. 

Udfordringen er legepatruljen.  

Vi fortsætter som vi gør nu og opfordrer den kommende 

skolebestyrelse at gøre noget ved udearealerne. 

 x x x 

11.  

Eventuelt  

herunder 

Meddelelser/KH med 

flere 

10 min 

Orientering om ansættelsesproces lærere og souschef 

Kommende skoleårsplanlægning: orientering om processen. 

 

 x 

 

 

 

 

 

 

 

 

x 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

12. 

Evt. lukket punkt 

 

 

 

    



 

 

 

Pkt. til kommende 

møde onsdag den 8. 

juni 2022 

 

Fremadrettet: 

Pæd.weekend 

vikardækning 

Bestyrelsesseminar: 

børnetrivselsundersøge

lse 

 

Skal vi traditionen tro gå ud og spise som afslutning på året? 

Vi går igen ud og spiser. Der er tilslutning om Gravy. 

 

Skal vi afholde skolebestyrelsesseminar på slottet i 

september? 

 

Punkt til næste gang:  

Forældrebanken. 

Stole i klasselokalerne udfordrer. 

 

 

    

 

 


